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Oœwiadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra gospodarki Waldemara Pawlaka

Szanowny Panie Ministrze!
Zwracaj¹ siê do mnie przedsiêbiorcy w sprawie ewentualnych zmian w ustawie o zamówieniach pub-

licznych, w szczególnoœci co do regulacji dotycz¹cej tak zwanej najkorzystniejszej ceny. Przedsiêbiorcy
wskazuj¹, ¿e w wiêkszoœci przypadków najkorzystniejsza cena interpretowana jest jako cena najni¿sza,
a to prowadzi do obni¿enia standardów pracy i p³acy oraz zagra¿a jakoœci us³ug. Przedsiêbiorcy zwraca-
j¹ uwagê, ¿e istniej¹ skuteczne rozwi¹zania prawne polegaj¹ce na tym, ¿e najni¿sza i najwy¿sza cena s¹
eliminowane z przetargu.

Proszê Pana Ministra o opiniê w przedmiotowej sprawie i ewentualne podjêcie dzia³añ legislacyjnych.

Z powa¿aniem
Eryk Smulewicz




